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Interpelacja

dot. przebudowy ulicy Pomologicznej wraz z budową miejsc postojowych

Szanowny Panie Prezydencie,

W nawiązaniu do interpelacji z kwietnia 2019 roku zwracam się ponownie w imieniu 
mieszkańców o przyśpieszenie realizacji budowy miejsc postojowych w ulicy Pomologicznej. 
Brak odpowiedniej ilości miejsc postojowych w tym obszarze naszego miasta powoduje, iż 
mieszkańcy parkują pojazdy wzdłuż ulicy i na trawniku, co powoduje utrudnienia w ruchu na 
tym odcinku. Otwarcie stadionu również w znacznym stopniu zmniejszy ilość miejsc 
postojowych podczas imprez sportowych.
  

 

Z poważaniem  

Jacek Gędek


